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Odpověď na interpelaci ze dne 27.3.2023                                              V Praze dne 25.4.2023 

 

Vážený pane zastupiteli, 

 

k Vaší interpelaci vznesené na 4. zasedání Zastupitelstva městské části Praha 17 ze dne 

27.3.2023 směřující na místostarostu Marka a starostku Kopejtkovou spočívající v přijetí 

odpovědnosti Vám sděluji následující: 

 

Na Vaší interpelaci nebylo možné odpovědět přímo na jednání ZMČ, neboť jste se odkazoval 

na dokument, který jste na naši opakovanou výzvu zprvu zcela odmítal konkretizovat, což jste 

učinil až později. Tento dokument jste sám označil, jako odpověď na dotaz ve smyslu zákona 

č. 106/1999 Sb., kterým bohužel nikdo jiný ze Zastupitelů nedisponoval, což ani nemohl, 

neboť se jednalo o dokument, který byl zveřejněn až ve středu 29.3.2023, tedy 2 dny po 

jednání ZMČ. 

Z předmětného dokumentu, který je podepsán tajemníkem ÚMČ Praha 17 cituji: K bodům 1, 

2 a 4) žádosti uvádím, že nelze stanovit rozsah ve smyslu nejmenší a nejlevnější varianty. 

Důvodem je fakt, že se jedná o katalogový modulární systém, který se skládá z jednotlivých 

konstrukčních prvků (příloha č. 1 této odpovědí). Rozměry, konstrukční prvky, výkaz výměr i 

vyplývající výsledná cena jsou vždy závislé na požadavcích a podmínkách platných v 

aktuálním místě a čase. Nelze objektivně a racionálně stanovit nejmenší a nejlevnější variantu 

rozpočtem, technologickým rozsahem ani skutečnou cenou. K bodu 3) žádosti konstatuji, že 

na základě objednávky byla vypracována prováděcí studie výrobního katalogu ke 

kontejnerovým stáním. Jak je z předmětu objednávky patrné, objednávka nebyla vystavená v 

souvislosti se zpracováním rozpočtu a výkazu vyměř nejmenší a nejlevnější varianty 

kontejnerového stání se zelenou střechou je zcela patrné, že se jedná o dva dokumenty: 

Architektonická studie kontejnerových stání a Výrobní dokumentace kontejnerových stání, 

které byli vypracovány na základě dvou objednávek Odborem správy obecního majetku, který 

jste měl v rozhodné době jako Místostarosta ve své gesci a dle interních směrnic jste tyto 

objednávky také schvaloval. 

Z výše popsaného se lze domnívat, že ve skutečnosti se pouze snažíte zakrýt Vaše případně 

pochybení. 

   

 

S pozdravem  

   

Martin Marek                                                                          


